
 

1 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering KNCB d.d. 14-12-2019 te Nieuwegein 
 

 
Aanwezig:  
De presentielijst werd getekend door aanwezige vertegenwoordigers van de volgende verenigingen: 
ACC, Ajax, Bloemendaal CC, CCG, Concordia, Excelsior’20, CTC De Flamingo’s, Groen Geel, HBS, HCC, 

MCC Hengelo, Hercules, Hermes DVS, Kampong, MOP, Punjab CCR, Quick Hg., Qui Vive, Rood en Wit, 
Salland CC, SGS, Sparta, VOC, Voorburg CC, VVV. 
Uit de ontvangen volmachten blijkt bovendien dat ook de volgende verenigingen ter vergadering 

aanwezig waren:  CV Holland, Ghausia CCF. 
 
Ereleden: S. van Hoogstraten, R.W. van Ierschot, J.M. Mulders, W.E.P. Neleman, S.W. Lubbers 
 

Leden van Verdienste: J. Heggelman, R.P. Lefebvre, R.J. Kemming, J.P.A.W. Molenaar 
 
Commissieleden: A. Mohamed (Tuchtcommissie.), E.A. van der Vegt (Fin. Commissie), T.H. Hartman 
(A&B commissie), A.P. Matthijssen (A&B commissie), D. Noorhoff (A&B commissie) A.H.A. de Neef (A& B 

commissie) 
 
KNCB bestuur: B.H.J. Timmer (voorzitter), R. Vermeulen, A. Parulekar, B. Boissevain, J.L. Mulder 

 

Medewerkers Bondsbureau: J. Wals (directeur), I. van der Elst, S. Shrestha, A. de Groot, R. Lefebvre, E. 
Buijs, T. Heggelman, B. Kroesen, A. de la Mar 
 

Voorts waren aanwezig de heren J. Vogelaar en H. Vogelaar 

 
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder de 
aanwezige Ereleden, de heren S. van Hoogstraten, R.W. Ierschot, J.M. Mulders, W.E.P. Neleman en S.W. 

Lubbers, alsmede de Leden van Verdienste, de heren J.L. Mulder, J.P.A.W. Molenaar, R.P. Lefebvre, R.J. 
Kemming en J. Heggelman.  

 

De vergadering gedenkt vervolgens staande de sinds de vorige vergadering overleden cricketvrienden:  

Jan Voermans  Kampong 
Ad de Waard  HCC, Kampong, Flamingo’s 
Edsel Brandsen  Kampong 

Frank Kramer  Quick 1888, SGS 
Frans Wouters  VRA, SGS 
Hein van Marken  VRA (erelid VRA) 
Jan Nolen  VRA 

Aad van Diest  Hermes DVS, SGS 
Kees Schoordijk  Cricketjournalist jaren’50 en ’60 
Lideke Ohm  Echtgenote van erelid Duco Ohm, scoorster KNCB, SGS 

Leo Marrevee   Excelsior’20 
 

De voorzitter spreekt vervolgens een woord van dank uit aan alle vrijwilligers die zich in het afgelopen 
seizoen, zowel op landelijke niveau voor de KNCB als op lokaal gebied bij hun verenigingen, voor de 
cricketsport hebben ingezet. 
 

Tevens bedankt de voorzitter alle verenigingen die over een of meer graswickets beschikken. Met name 

deze verenigingen hebben ook afgelopen seizoen weer alle zeilen moeten bijzetten om alle nationale en 
internationale wedstrijden tot een succes te maken. De voorzitter onderstreept dat het onderhouden 
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van een graswicket enorm veel tijd vergt en een woord van dank is dan ook zeker op zijn plaats. Het feit 

dat het Nederlands herenteam internationaal zo succesvol is, is voor een groot deel te danken aan de 
prachtige graswickets waar de diverse teams op kunnen spelen. 
 

 

2. Ingekomen stukken 
Er zijn buiten de berichten van verhindering geen ingekomen stukken voor de vergadering ontvangen.  

 

 
3. Mededelingen  

Erelid E.D. Ohm is wegens familieomstandigheden niet in de gelegenheid de vergadering bij te wonen. 

Lid van Verdienste Dhr. L.W.G. Hartong en A&B commissielid Mw. T.E. Buma hebben eveneens laten 
weten verhinderd te zijn. Bericht van verhindering werd bovendien ontvangen van de verenigingen 
Gelre CC en VRA (n.b: Gelre CC blijkt gedurende de vergadering wél aanwezig te zijn). 

 
De voorzitter blikt terug op de periode sinds de laatste algemene vergadering 

- Voorafgaand aan de vergadering waren er voor belangstellenden Meet-Up sessies gepland. 

Tijdens deze meet-ups kan men in een informele setting, buiten de formele ALV, in gesprek 
gaan met bestuur & bureau over de inhoudelijke beleidsthema’s en de uitvoering daarvan 

vanuit het Strategisch Plan 2019-2023 en het Jaarplan & Begroting 2020. Helaas bleek dat de 
belangstelling voor deze meet-ups gering was, slecht een enkeling had zich voor deze 
bijeenkomsten aangemeld. De geplande meet-ups van vandaag waren de resultante van het 

uitvoerige overleg met de clubs tijdens ledenpeilingen, regiobijeenkomsten en het 
ledenberaad. Het bestuur betreurt het dan ook dat er vanuit de clubs nauwelijks belangstelling 
is getoond voor het bijwonen van de  Meet-Ups. Dit gegeven zal worden meegenomen in de 
evaluatie van vandaag, maar vooralsnog is het bestuur voornemens om deze Meet-Ups in 2020 

opnieuw voorafgaand aan de Najaar ALV te organiseren.  
 

- Vanzelfsprekend kregen de prestaties van het Nederlands elftal tijdens het WK-T20 
Kwalificatietoernooi in de Verenigde Arabische Emiraten in de maanden september en oktober 
terecht veel aandacht. Met de kwalificatie voor deelname aan het in 2020 in Australië te 
verspelen WK reeds op zak, werd Ierland in de finale met ruime cijfers aan de kant gezet, wat 

Indicatief is voor de ambities en dadendrang van de huidige spelers- en begeleidingsgroep. In 
de voorronde van genoemd WK T20 komt Nederland uit in een poule met Bangladesh, 
Schotland en Namibië als tegenstanders. Deze wedstrijden vinden in Hobart (Tasmanië) plaats. 
De nummers 1 en 2 uit deze poule gaan door naar het hoofdtoernooi.  

Korte terugblik 2019: 

- Dank aan alle vrijwilligers en organisatoren van activiteiten, toernooien en wedstrijden  
- European Cricket League 2019  

- EuroT20 Slam 
- Introductie Cricket4Kids.  

De KNCB heeft eind augustus het nieuwe beweegprogramma Cricket4KIDS gelanceerd voor 
kinderen in de leeftijd 6 tot en met 11 jaar. Een sport overstijgend beweegprogramma 

gericht op de Brede Motorische Ontwikkeling van het kind, overgoten met een cricket 
’sausje’, met als doel cricket onder de aandacht te brengen bij de jongste jeugd. 

- Kwalificaties Nederlands XI (dames en heren) 

- ICC ODI-status verkregen door Kampong voor hun 1e veld 
Na afloop van de ALV wordt het Cricketprijzenfestival gehouden. Inloop vanaf 16.30 uur, aanvang 
prijsuitreiking 17.00 uur.  

Naar aanleiding van de gedane mededelingen informeert de heer F. de Jongh (Ajax) of het bestuur 
nadere informatie kan verschaffen over de stand van zaken t.a.v. van de Cricket Nederland BV in 
oprichting. De voorzitter antwoordt dat dit onderwerp uitvoerig aan de orde komt onder het volgende 
agendapunt.  
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4. Notulen voorgaande ALV’s 

De voorzitter brengt de notulen van de algemene vergadering van 17 april 2019 ter sprake.  

Noch tekstueel, noch inhoudelijk leidt dit tot vragen, zodat de notulen ongewijzigd worden vastgesteld. 
De voorzitter zegt wel toe om voortaan de paginanummering weer in het document op te nemen. 
 

Ook de notulen van de Bijzondere ALV d.d. 22 mei 2019 worden, onder applaus van de vergadering, 
ongewijzigd vastgesteld.  

 

Naar aanleiding van de notulen van de bijzondere ALV d.d. 22 mei 2019 en de daarin opgenomen 
besluitvorming schets de heer Wals, directeur KNCB, een kort overzicht van de voortgang/stand van 
zaken van de in oprichting zijnde Cricket Nederland BV.  

 

Aan de oproep van het bestuur aan verenigingen om drie commissarissen vanuit de ALV te benoemen, is 
gevolg gegeven. De Raad van Bestuur, bestaande uit 5 personen, is als volgt samengesteld:  

- Vanuit de ALV/Verenigingen: Axel Fuhri Snethlage, Pierre Paul Derkx, Hans Peter van Arkel 
- Erelid: Steven Hoogstraten (voorzitter) 

- Bestuur: Hans Mulder 

 

De oprichtingsakte, met daarin opgenomen de Raad van Bestuur, is gepasseerd bij de notaris en de BV is 
ingeschreven in de Kamer van Koophandel.  
 

De voorbereidingen van de activiteiten van de BV zijn inmiddels van start gegaan en in dat kader is Mw. 

Betty Timmer met ingang van 2020 als eventcoördinator aangetrokken. Mevr. Timmer is geen 
aandeelhouder in de BV en zal haar diensten als ZZP’er aanbieden en de BV dus factureren voor deze 
geleverde diensten. De inkomstendervingsregeling zoals die voorheen met de KNCB b estond is hiermee 
komen te vervallen. De overeenkomst met de BV wordt aangegaan tot Oktober 2020. Nadrukkelijk is 

overeengekomen dat de voorzitter van de KNCB niet als aanspreekpunt zal fungeren voor alle 
inhoudelijke zaken betreffende de BV.  
 

Met genoemde Raad van Bestuur hebben twee vergaderingen plaatsgevonden (21 oktober en 11 

december 2019). Naast het inhoudelijk bespreken van het Reglement van de BV (Statuten) zijn tevens 
de in de BV onder te brengen evenementen / activiteiten gepresenteerd. Voor 202 0 zijn dat:  
 

- De drie ICC Super League ODI  Wedstrijden tegen Pakistan 

- Een Twenty20I tegen Nieuw-Zeeland 
- De Quadrangular Series in Nederland met Oman, USA, Namibië en Nederland als deelnemers  

 

Vanzelfsprekend is het eerste concept Begroting 2020 van de BV eveneens onder de aandacht gebracht 
van de Raad van Commissarissen. Een volgend overleg met de Raad van Commissarissen staat gepland 
voor begin februari 2020.  

 

De heer W. Pielage (ACC) vraagt wie het dagelijks bestuur vormt van de BV. De heer Wals antwoordt dat 
in de Statuten van de BV is opgenomen dat de directeur van de KNCB tevens directeur van de BV is, en 
in die hoedanigheid dus als aanspreekpunt voor de BV verantwoordelijk is.  

De heer P. van der Hammen (SGS) vraagt hoe door de BV en/of KNCB de voorfinanciering van door de 
verenigingen te maken kosten is geregeld voor de onder de BV vallende evenementen. De heer Wals 

antwoordt dat hier in de begroting van de BV rekening mee is gehouden. De penningmeester zal onder 
agendapunt 6 (prognose 2019) een nadere toelichting geven over het startkapitaal van de BV.  
 

De Heer E.J. Van Gellicum (HCC) merkt op te willen waken voor het feit dat er onduidelijkheid zou 
kunnen bestaan over scheiding der machten en informeert naar de rol van de voorzitter van de KNCB in 

de besluitvorming binnen de BV. De Heer Wals antwoordt dat de besluitvorming binnen de BV is 
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gedelegeerd aan de Raad van Commissaris en de directeur van de BV. De voorzitter van de KNCB heeft 
derhalve geen stemrecht binnen de BV.  

 

De Heer Mulder (vicevoorzitter KNCB) vult aan dat tevens is afgesproken dat de voorzitter van de KNCB 
zich, zolang er sprake is van genoemde zakelijke overeenkomst, zal onthouden van stemmen indien er 
zich binnen het KNCB-bestuur zaken aandienen aangaande de BV.  

 

De voorzitter informeert vervolgens of de eerdere vraag van de heer de Jongh hiermee naar behoren is 
beantwoord. De heer de Jongh knikt instemmend, waarna de voorzitter overgaat op het volgende 
agendapunt. 

 

 
5. Presentatie Kleefstra Almanak 

Ook dit seizoen is de Archief en Bibliotheek Commissie er weer in geslaagd de prestaties van het 

afgelopen seizoen te bundelen in een nieuwe Kleefstra Almanak. De 89ste editie wordt door de 
voorzitter van de commissie, de heer Ted Hartman, uitgereikt aan de voorzitter.  

 

De heer Hartman onderstreept daarbij nogmaals hoe belangrijk het werk van met name de heren 
Neleman en Matthijssen ook dit jaar weer is geweest, maar wijst ook op het feit dat de bijdrage aan 

deze 89ste editie van de overige commissieleden niet onderschat moet worden. De ontbrekende Zami-
cijfers van de 2018 editie zijn in de editie van 2019 alsnog opgenomen. Wel wordt betreurd dat met 
name de cijfers van het KNCB U17 dermate incompleet zijn, dat de commissie heeft moeten besluiten 

deze statistieken niet te verwerken. Zeker voor Aryan Dutt betreurenswaardig want zijn 520 runs, 
inclusief 3 centuries, met een gemiddelde van 173,33, zijn helaas dus niet in Kleefstra Almanak 2019 
terug te vinden.  
 

De A&B commissie heeft het KNCB-bestuur verzocht in 2020 een budget beschikbaar te stellen, zodat de 

ongeveer 8000 papieren jaarstaten die nu door de A&B commissie worden beheerd, gedigitaliseerd 
kunnen worden. Het bestuur heeft daar vooralsnog geen budget voor vrij kunnen maken, maar de 
commissie heeft goede hoop dat dat in de nabije toekomst wel het geval zal zijn.  

 

Voorts zou het de commissie welkom zijn als voortaan ook de wedstrijden van de diverse KNCB-selecties 
in E-cricket kunnen worden verwerkt.  
 

Mw. Timmer bedankt, na een daverend applaus van de aanwezigen, de leden van de A&B commissie 

voor het vele werk dat met het samenstellen van de Kleefstra Almanak gemoeid gaat. Voor de echte 
cricketliefhebber blijft het een genoegen om de almanak zo vlak voor de kerstdagen te ontvangen.  

 

De voorzitter zegt toe dat Kleefstra Almanak z.s.m. op de website van de KNCB zal worden gepubliceerd 
en spreekt een speciaal woord van dank uit aan de heer Matthijssen. Alex is al vele jaren 

verantwoordelijk voor de definitieve totstandkoming van de Kleefstra Almanak en het bestuur is 
verheugd hem de Kroondas van de KNCB uit te kunnen reiken. Dit besluit wordt door de vergadering 
met applaus ontvangen.  

 

Vervolgens richt de voorzitter het woord tot de heer Hartman. Ted is al sinds mensenheugenis op 
allerlei niveaus betrokken bij de cricketsport. In eerste instantie uiteraard als lid van de vereniging 
Hermes DVS, waar hij zo een beetje alle mogelijke functies heeft vervuld, van barman tot voorzitter. 
Maar ook voor de KNCB heeft Ted heel erg veel gedaan, zo was hij o.a.  jeugdleider van de diverse 

jeugdselecties, umpire, fysiotherapeut, teammanager, begeleider van diverse landen die in Nederland 
aan internationale Evenementen deelnamen, gewaardeerd lid van de Dispensatiecommissie, voorzitter 
van de Archief en Bibliotheek Commissie en nog zo veel meer. Het bestuur van de KNCB is verheugd aan 

de algemene vergadering voor te stellen om de heer Hartman tot Lid van Verdienste van de KNCB te 
benoemen.  Middels een luid applaus vanuit de zaal wordt dit voorstel van harte ondersteund, waarop 
de voorzitter de heer Hartman van harte feliciteert met deze benoeming. 
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Alvorens over te gaan tot het volgende agendapunt, deelt de voorzitter mee dat het bestuur gemeend 
heeft ook stil te moeten staan bij de vele verdiensten die de heer J.P.A.W. Molenaar inmiddels voor de 

cricketsport op zijn conto heeft staan.  
In 1974 trad hij toe tot het umpirecorps en in 2018 stond hij in zijn 1000e wedstrijd als umpire. De 
voorzitter somt een aantal belangrijke interlandwedstrijden op die Wim in al die jaren heeft gestaan. De 

vele officials die tijdens hun bezoek aan Nederland door Wim van hot naar her werden gebracht spreken 
nog altijd vol lof over Wim. Jarenlang was hij binnen de Scheidsrechterscommissie verantwoordelijk 
voor de aanstellingen, voorwaar geen eenvoudig klus en niet zelden resulterend in last minute 
oplossingen moeten bedenken en, om een gerezen probleem het hoofd te bieden, zelf de jas maar weer 

aan te trekken. De laatste jaren was Wim bovendien nauw betrokken bij de aanpassingen van de 
competitiereglementen en verantwoordelijk voor het redactionele (tekstuele) werk van de 
desbetreffende reglementen. Een man met een groot crickethart.  

De voorzitter stelt namens het bestuur de vergadering voor om Willem Molenaar te benoemen tot 
Erelid van de KNCB. Middels luid applaus vanuit de vergadering wordt dit voorstel van harte 
ondersteund. De voorzitter feliciteert de heer Molenaar met deze benoeming. 

 
 

6. Financiën – Prognose realisatie begroting 2019  

De penningmeester geeft een korte toelichting op de prognose van het boekjaar 2019. De definitieve 
jaarrekening zal, na het verkrijgen van een goedkeurende verklaring van de accountant, in de 
voorjaarsvergadering aan de leden worden gepresenteerd.   

Met de financiële commissie is op 9 oktober 2019 de prognose tot en met het 3e kwartaal 2019 

uitgebreid doorgesproken. Zoals het zich nu laat aanzien, zal het boekjaar een positief resultaat kennen 
van ruim €119K (begroot positief €80K). De inkomsten blijven weliswaar iets achter op de begroting, 
maar dat wordt ruimschoots goedgemaakt door lagere uitgaven dan waren begroot. De dollarkoers over 
de afgelopen maanden was de KNCB goedgezind. De penningmeester verwacht dat met dit resultaat het 

eigen vermogen bij aanvang van 2020 zal zijn gegroeid tot ruim €750K.  
 
Ter toelichting op de prognose staat de penningmeester stil bij: 

Euro T20Slam 
In 2019 zou de 1e editie van de Euro T20Slam worden gehouden. Dit evenement is om allerlei redenen 
(helaas) niet doorgegaan. Wel heeft de KNCB bijdragen vanuit de Slam ontvangen. Deze zijn nog niet in 
de prognose opgenomen, maar zullen uiteindelijk wel in de Jaarrekening 2019 worden geconsolideerd. 

De verwachting is dat er vanuit de Slam een additioneel positief netto saldo van €150K verwacht wordt. 
Hieruit wordt een startkapitaal, in de vorm van een lening, van €100K voor de nieuw op te richten 
Cricket Nederland BV voorzien. Het resterende bedrag zal vooralsnog extra worden toegevoegd aan het 
eigen vermogen. 

 
 
BONDcenter 

Het jaar 2019 is het eerste jaar dat BONDcenter de financiële administratie voert van de KNCB. In 2019 
is de systematiek van budgethouders ingevoerd. De budgethouders ontvangen maandelijks een 
financiële rapportage vanuit BONDcenter. Eens per kwartaal bespreekt het bestuur een 
kwartaalrapportage, inclusief een door de budgethouders opgestelde prognose. Op basis daarvan 

kunnen bijsturende maatregelen worden genomen om de opgestelde en door de ALV vastgestelde 
begroting te realiseren. Het bestuur streeft ernaar om ook met de Financiële commissie per kwartaal de 
voortgang te bespreken. Met de commissie heeft, in aanwezigheid van BONDcenter, een constructieve 

bijeenkomst plaatsgevonden omtrent de administratieve organisatie en interne beheersing. Diverse 
processen zijn in het afgelopen jaar geoptimaliseerd. Deze ontwikkelingen worden in 2020 voortgezet. 
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Naar aanleiding van de presentatie door de penningmeester vraagt de heer Boendermaker (HBS) of zijn 

conclusie, dat er onder Participatie minder inkomsten zijn gerealiseerd dan was begroot (€-40K), juist is. 
De heer Wals antwoordt dat de realisatie onder het kopje Participatie inderdaad is achtergebleven bij de 
doelstelling. Het feit dat pas gedurende het jaar in alle voorziene formatieplekken kon worden voorzien, 
is hiervoor de belangrijkste verklaring.  

 

De heer A. de Vries (Hercules) merkt op dat met deze mooie cijfers het bestuur het verzoek van de 
Archief en Bibliotheek commissie (digitaliseren jaarstaten) wellicht in heroverweging kan nemen. Hij 
merkt voorts op dat ook digitale datadragers nog altijd kwetsbaar zijn. 

De penningmeester antwoordt dat het bestuur in afwachting van de definitieve cijfers over 2019 –de 
jaarrekening– niet op de zaken vooruit kan lopen. Het verzoek van de &AB Commissie zal, bij een 
gunstig resultaat in de komende beraadslagingen van het bestuur, worden meegenomen.  

 

 
7. Voorstel Jaarplan & Begroting 2020 (ter besluitvorming)  

 

7.A. Jaarplan 2020 

De heer Wals schetst uitvoerig de in het afgelopen jaar doorlopen beleidscyclus en verwijst naar de 
voorlegger zoals die als vergaderstuk aan de ALV beschikbaar is gesteld. In genoemde voorlegger 
worden de beleidscyclus, de procesbeschrijving, de verwerking van de ontvangen feedback vanuit met 

name het ledenberaad van 8 oktober 2019 nogmaals uitvoerig toegelicht. In 2019 is voor de eerste keer 
de volledige beleidscyclus doorlopen, zoals opgenomen in het organisatie- en bestuursmodel en zoals 
vastgesteld in de ALV van 15 december 2018.  
 

De beleidscyclus is onderdeel van de het organisatie- en bestuursmodel en biedt de mogelijkheid om 

jaarlijks de strategie aan te passen teneinde adequaat te kunnen inspelen op de relevante 
ontwikkelingen binnen en buiten de cricketsport.  
 

De vergadering wordt op de vier hoofdthema’s (Topsport & Talentontwikkeling, Participatie, Marketing 

& Communicaties en Bedrijfsvoering) door de heer Wals meegenomen door de ontwikkelingen en 
voortgang zoals die in 2019 hebben plaatsgevonden. Door in zijn presentatie gebruik te maken van 
infographics, wordt per hoofdthema voor de aanwezigen inzichtelijk gemaakt welke vorderingen er in 
het afgelopen jaar zijn gerealiseerd.  

 

De heer Th. Sikkema (Salland CC) constateert dat de infographics aangeven dat m.n. heeft hoofdthema 
Participatie achterblijft op de voor 2019 gestelde doelen. De heer Wals bevestigt deze conclusie en geeft 
aan dat dit met name veroorzaakt is door het feit dat de formatie van het complete Participatieteam 
laat in het jaar werd gerealiseerd. 

 

De heer Sikkema merkt vervolgens op dat het gebruik van infographics met zich meebrengt dat de 
achterliggende data onduidelijk zijn. Hij hecht meer waarde aan kerngetallen, kpi’s en nulmetingen. Het 

feit dat de infographics nu op groen staan, geeft onvoldoende informatie omdat niet inzichtelijk is 
waartegen e.e.a. is afgemeten. De heer Wals antwoordt deze kritiek enigszins te onderschrijven en dat 
het gegeven dat nulmetingen veelal ontbreken, veroorzaakt wordt door het niet beschikbaar zijn van de 
daartoe benodigde gegevens. Binnen alle hoofdthema’s zal daar beter op gestuurd moeten worden, 
zodat dergelijke nulmetingen snel beschikbaar komen.  

 

De heer Van Alkemade is van mening dat, om te kunnen benchmarken, het kunnen beschikken over 
dergelijke data van groot belang is: ‘Meten is Weten’.  Wellicht dat de KNCB gebruik kan maken van 
trainees om deze gegevens alsnog op korte termijn beschikbaar te krijgen.  

 

De heer Sikkema merkt op dat het hem onduidelijk is of de tijdens de diverse regionale 
verenigingsbijeenkomsten gegeven feedback –op met name operationele zaken– een vertaling kent 
naar het Jaarplan 2020. De heer Wals antwoordt dat dit zoveel mogelijk het geval is geweest, maar dat 
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er uiteraard wel keuzes zijn gemaakt door bureau en bestuur. Met name op inhoud zijn de 

regiobijeenkomsten volstrekt verschillend van karakter. Getracht zal worden meer inhoudelijke lijn in 
deze bijeenkomsten te brengen.  
  

De heer Wals heeft geconstateerd dat er vanuit de verenigingen veel kritiek is op E-cricket. Een database 

zou veel inhoudelijke data moeten kunnen leveren en het ontsluiten van de in E-cricket aanwezige data 
is niet altijd eenvoudig. Ook andere bonden blijken met dit euvel te kampen en mede daarom is vanuit 
NOC*NSF, in het kader van Nederland Sport, een nieuw ICT-traject gestart om bonden hiermee verder 
te helpen. De KNCB is momenteel aan het inventariseren waar en welke opties er zijn om hierbij aan te 

sluiten, teneinde daadwerkelijk een verbeterslag te kunnen maken. Uiteraard een proces waarvoor tijd 
nodig is, maar de KNCB stuurt aan op snelle implementatie, dan wel door E-cricket te verbeteren dan 
wel door over te stappen op een andere CRM (Content Relation Management systeem) , waarbij 
gefaseerde invoering mogelijk in overweging zal moeten worden genomen.  

 

De Heer J.W. Schuijtvlot (Concordia) vraagt vervolgens om de verplichting aan verenigingen om na 
afloop van het seizoen jaarstaten in Excel te moeten aanleveren, nou eindelijk eens uit de reglementen 
te schrappen. Overbodig werk voor verenigingen, daar de statistieken immers via de online ingevoerde 

wedstrijdformulieren reeds in e-cricket beschikbaar zijn. De KNCB kan bevestigen dat die data inderdaad 
aanwezig is, maar de output is zo goed als de input. Dus fouten of helemaal niet ingevulde 
wedstrijdformulieren (door de clubs) maken dat de output onvolledig is. Als de verenigingen hun 
huiswerk goed doen, dan zijn de jaarstaten inderdaad niet meer nodig.  

 

 
Ter afsluiting van zijn presentatie formuleert de heer Wals de volgende conclusies:  

- De realisatie van de strategie richting 2023 is recent opgestart 

- De vele overlegsituaties en gespreken hebben geen nieuwe inzichten gegeven m.b.t. de te 
volgen strategische koers 

- De ingeslagen weg wordt door de stakeholders onderschreven en is voldoende actueel en 
leidend om op de ingeslagen weg voort te gaan 

- De praktische en operationele input is meegenomen en verwerkt in het Jaarplan en/of 
Uitvoeringplannen voor 2020 

- Om in het Jaarplan 2020 verbinding te houden met de strategie, zijn de belangrijkste punten bij 
elk hoofdstuk in het Jaarplan 2020 ingekaderd.  
 

 

 
7.B. Begroting 2020 

De penningmeester licht vervolgens de begroting voor het boekjaar 2020 toe. Er ligt een sluitende 

begroting. Om dit te kunnen realiseren is er helaas 0,8 fte uit het functieboek geschrapt. De geringe 
stijging in de overige personeelskosten komt voort uit de nieuwe CAO Sport. Voor de begroting 2020 is 
rekening gehouden met een US$ koers van €0,87. Gelet op de huidige koers een conservatieve 

aanname. Het beleid om de US-dollar bescheiden te begroten, heeft de KNCB in de afgelopen jaren geen 
windeieren gelegd. Het bestuur heeft tevens besloten om de verenigingscontributie met 2,5% te 
indexeren. De evenementen zoals eerder tijdens de vergadering besproken, zijn niet in de begroting 
verwerkt. Deze worden immers overgeheveld naar de Cricket Nederland BV.  

 

Zoals op de hoofdthema’s is te zien, zijn er op onderdelen afwijkingen t.o.v. voorgaande jaren. Dit is, 
naast de uitgesproken ambities, mede veroorzaakt door de doorbelasting van met name 
personeelskosten naar het juiste thema.  

Deze nieuwe vorm van begroten is vooral zichtbaar op de hoofdthema’s Participatie (€+138K) en 
Marketing (€+80K), en dientengevolge ook bij Bedrijfsvoering (€-234K). Het budget voor Topsport & 
Talentontwikkeling stijgt naar €1.672K. Dit is uiteraard het gevolg van de dadendrang van de nationale 
selecties en de met individuele spelers overeengekomen spelerscontracten. De penningmeester 

onderstreept dat met name het nationale herenteam verantwoordelijk is voor forse inkomsten vanuit 
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de ICC (ICC-inkomsten voor komend seizoen €2.219K). Naar het zich laat aanzien, is er geen financiële 

steun meer te verwachten vanuit ICC Europe.  
Zoals eerder ter vergadering tijdens de bespreking van de prognose 2019 al geconcludeerd, was in de 
begroting 2019 rekening gehouden met een winst van bijna €80K. De prognose voor 2019 laat zien dat 

dat naar alle waarschijnlijkheid €40k hoger zal uitvallen. Dit overschot zal worden toegevoegd aan het 
eigen vermogen. De KNCB streeft naar het handhaven van het eigen vermogen op €750K. Met een 
budgetneutraal-begroting voor 2020 blijft het EV dus op €750K gehandhaafd.  
 

De heer van Alkemade vraagt waarom de KNCB een eigen vermogen van €750K nastreeft. De 

penningmeester antwoordt dat dit een directe relatie heeft met het advies van NOC*NSF om een eigen 
vermogen te hanteren dat ongeveer gelijk staat aan de vaste salariskosten van het Bondsapparaat voor 
1 volledig boekjaar.  

 

De vele bijeenkomsten en de daaruit voortkomende feedback van de stakeholders hebben geleid tot het 
Jaarplan 2020 zoals dat aan de ALV wordt gepresenteerd. Met kennisneming van de opmerkingen vanuit 
de vergadering wordt het Jaarplan 2020, alsmede de continuering van het Strategisch Plan 2019-2023, 
goedgekeurd.  

 

Naar aanleiding van de toelichting merkt de heer J. van Giezen (Hermes DVS) op, dat hij de relatie tussen 
de infographics t.a.v. van ICC-inkomsten en de voorliggende begroting niet kan leggen. De inkomsten 
vanuit de ICC dalen, maar in de infographics staat de ICC op groen. De voorzitter antwoordt dat de 
infographics betrekking hebben op het Jaarplan 2019 en dat de begroting zich op 2020 richt.  

 

De heer Van Alkemade dank de penningmeester voor de heldere toelichting. Zijn perceptie van de 
budgetten was aanvankelijk een andere, en op basis van die verkeerde aannames heeft hij onder de 

leden van zijn vereniging een voorstel verspreid dat overduidelijk op onjuistheden was gebaseerd. Hij 
excuseert zich voor de ontstane onrust die dit mogelijk heeft veroorzaakt. Voorts pleit hij ervoor om 
samen met vergelijkbare sportbonden benchmarks vast te stellen. Nauwe samenwerking met 
bijvoorbeeld de Nederlandse Rugby Bond kan hierbij nuttig blijken. Voorts merkt hij op dat in de huidige 

presentatie onduidelijk is welke plannen en budgetten er beschikbaar zijn voor clubs om het 
jeugdcricket een boost te bezorgen. Ook hier kan wellicht van andere sportbonden worden geleerd.  
 

De penningmeester antwoordt dat vergelijken met andere sportbonden in Nederland lastig zal blijken te 

zijn. De KNCB is in Nederland sportland een buitenbeentje als het gaat om inkomsten. Geen andere 
bond in Nederland ontvangt zoveel inkomsten van haar internationale bond, en het gegeven dat veel 
van de ICC-inkomsten bovendien een vaste bestemming kennen, maakt vergelijken nog veel lastiger.  
 

Hierop merkt de heer Van Alkemade op dat de KNCB extra moet inzetten op verdere lobby richting de 

ICC. Er moet meer geld beschikbaar komen voor de Breedtesport/Participatie. Van de ICC-inkomsten zou 
zijns inziens minimaal 10% direct beschikbaar moeten zijn voor het Jeugdcricket.  

De Heer Schuijtvlot vraagt hoe dat bij andere ICC-leden/landen dan is geregeld. De voorzitter antwoordt 
dat er zoiets bestaat als de ICC-scorecard. Gelden worden aan landen toegewezen op basis van door de 
ICC vastgestelde criteria. Binnen deze vastliggende ICC-criteria is het percentage voor het nationale 

herenteam groot. De prestaties die het Nederlands herenteam internationaal levert, zijn dan ook voor 
een enorm belang om de inkomsten te waarborgen.  

 

De heer Sikkema vraagt om de KNCB-scorecard voor 2020 te handhaven. De voorzitter antwoordt dat 
het bestuur heeft besloten om de scorecard in haar huidige vorm niet te handhaven. Evaluatie heeft te 

zien gegeven, dat de aan de verenigingen uitgekeerde gelden niet direct het gewenste resultaat hebben 
opgeleverd (meer leden/grotere verenigingen). Het bestuur zal een andere weg inslaan om verenigingen 
te helpen met hun verdere ontwikkeling. Hierbij wordt gedacht aan het aanstellen van bijvoorbeeld 

regionale development officers die verenigingen fysiek hulp kunnen bieden.  
Voorts wordt de huidige scorecard deels vervangen door een uitkering van de prijzengelden die 
beschikbaar zijn gekomen vanuit de European Cricket League. De landskampioen T20 (HBS) en de 
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winnaar van het ECL-toernooi 2019 (VOC) zullen in 2020 aan de ECL deelnemen. Van het prijzengeld zal 

een groot deel genoemde clubs toekomen, het meerdere zal onder de overige clubs worden verdeeld. 
Hoe die verdeling precies gaat plaatsvinden, moet nog worden vastgesteld.  
 

De heer W. Pielage (ACC) merkt op dat zijns inziens de clubs wederom aan het kortste eind trekken. Het 

rondkrijgen van de clubbegroting zal door het wegvallen van de KNCB-scorecard subsidie zwaar onder 
druk komen te staan, zeker nu ook voorligt om de contributie aan de KNCB te indexeren. 

De voorzitter antwoordt dat de KNCB-scorecard drie jaar geleden is ingevoerd met de verwachting dat 
verenigingen deze extra middelen zouden inzetten op de in de scorecard bepaalde deelgebieden. Dus 
om clubs te honoreren voor hun ontwikkeling en groei op verschillende niveaus. Er is dus absoluut geen 
sprake van verworven rechten en bovendien is gebleken, dat de verenigingen de extra inkomsten vanuit 

de KNCB aan hun begrote inkomsten toevoegen zonder dat daarvoor aan de bedoelde doelgebieden 
uitvoering wordt gegeven. Tenslotte merkt de voorzitter op dat de gelden die in de ECL 2020 versie met 
factor 5 zullen stijgen, zodat het uit te keren bedrag aan de verenigingen eveneens aanzienlijk hoger kan 
uitvallen.  

 

Mw. F. van den Assem (Groen Geel) merkt op dat er veel aandacht uitgaat naar het topcricket, maar dat 
het lagere cricket en met name de dames niets merken van de extra inkomsten vanuit de ICC. Zij zou 
graag zien dat er meer aandacht en middelen in de begroting uitgaat naar deze groeperingen. 

De voorzitter antwoordt dat de inkomsten van de ICC onze kant op komen met een door de ICC 
vastgestelde bestemming. Hierover moet ook verantwoording worden afgelegd. Worden de beschikbaar 

gestelde middelen niet besteed aan het door de ICC aangeven bestemming, dan zal het desbetreffende 
bedrag aan de ICC dienen te worden terugbetaald.  
 

De heer M. Schwandt (CCG) constateert dat de ALV dus geen beslissingsbevoegdheid heeft over deze 

middelen en dus de algemene vergadering geen goedkeuring kan verlenen aan de voorliggende 
begroting. Hij stelt voor dat het bestuur een aparte KNCB-begroting voorlegt zonder de ICC-inkomsten 
en zonder de daaraan verbonden uitgaven teneinde wel tot besluitvorming te kunnen komen. De heer 
M. Molenaar (Ajax) is eveneens benieuwd over welk deel van de begroting de ALV wel zeggenschap 

heeft. De penningmeester antwoordt dat de ICC een volledig goedgekeurde begroting en jaarrekening 
van de KNCB eis, alvorens tot uitkering van de beschikbaar gestelde middelen over te kunnen gaan. 
Voorts wijst hij op het feit dat van de totale begroting van de bond 80% van de middelen vanuit de ICC  

worden gefinancierd. In de voorliggende begroting is slechts 7% afkomstig van de verenigingen. 
Ongeveer 60% van de ICC-inkomsten wordt uitgegeven aan high performance en 20% aan participatie.  

 

De heer van Alkemade informeert hoe lang de ICC-inkomsten gewaarborgd zijn, en waar wij in een 
‘worstcase scenario’ rekening mee zouden moeten houden. Voorts verzoek hij om op participatie niveau 

in de begroting meer detail aan te brengen zodat op iets dieper niveau inzicht / transparantie zichtbaar 
wordt. 
 

De voorzitter antwoordt dat de huidige bundeling van rechten van de ICC loopt tot 2023. Daarna zal, op 

basis van met name de verkoop van de ICC tv-rechten, er een nieuwe budget-cyclus moeten worden 
vastgesteld. Tot die tijd -3 jaar- kan de KNCB-rekening houden met US$1.8M per jaar, waarvan minimaal 
US$200K jaarlijks richting de nieuwe BV gaat. De KNCB kan over 2020, 2021 en 2022 jaarlijks dus 
US$1.6M tegemoet zien. Over de budgetten daarna valt weinig te zeggen. Enerzijds hebben wij geen 

idee wat de tv-rechten van de ICC waard zijn en dus hoeveel er vanuit Dubai onder haar 110 leden te 
verdelen is; anderzijds blijven we afhankelijk van de prestaties van het Nederlands herenelftal en het 
presteren op de ICC-scorecard.  Ter vergelijking schetst de voorzitter de huidige positie van Schotland 

dat de komende jaren op ‘slechts’ op US$800K van de ICC, naast geringere bedragen ter dekking van 
bepaalde evenementkosten, kan rekenen.    

 

Het damescricket wordt ook binnen de ICC steeds belangrijker. Het is derhalve verheugend dat het 
Nederlands damesteam zich heeft gekwalificeerd voor het WK kwalificatietoernooi (50 overs) in Sri 

Lanka in juli 2020. Deelname hieraan zal worden gefinancierd door de ICC, maar de 
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voorbereidingskosten komen volledig neer op de KNCB. Investeren in de toekomst is dan ook belangrijk 

om er op langere termijn beter van te kunnen worden. Dit zal niet anders zijn dan bij de deelname aan 
de Dames 50 over WK.  
 

De heer G. Landheer (Quick Hg) complimenteert de heer Wals met de heldere presentatie van de 

infographics. Hij constateert dat er nog een lange weg te gaan is om het voor 2023 geformuleerde doel 
van 40% groei te realiseren. Voorts merkt hij op dat het wegvallen van de KNCB scorecard-subsidies ook 
voor de kleinere clubs hard kan aankomen. Mede omdat de verenigingen zich de afgelopen seizoenen 
ingericht hebben om beter te presteren op de KNCB-scorecard, betreurt hij het feit dat de scorecard zou 

komen te vervallen. Er is door verenigingen veel werk verzet om de in de scorecard gestelde doelen te 
realiseren. Om al dat werk niet te laten verdampen, verzoekt hij het bestuur om het genomen besluit in 
heroverweging te nemen en de scorecard in zijn huidige vorm te  laten bestaan. Dit tot er een 
ander/beter alternatief voorstel beschikbaar komt. 

  

 
8. Bestuursverkiezing 

Mevrouw B. Boissevain is aftredend, maar stelt zich herkiesbaar. De vergadering geeft middels applaus 

te kennen de herbenoeming van Mevr. B. Boissevain te ondersteunen. Het bestuur is hiermee als volgt 
samengesteld:  
 

B.H.J. Timmer, voorzitter (najaar 2021)  
A. Parulekar, penningmeester (voorjaar 2022) 

R. Vermeulen, secretaris (voorjaar 2022) 
B. Boissevain, Commissaris Jeugdcricket (najaar 2022) 
J.L. Mulder, Commissaris International Cricket Heren (najaar 2020) 

 

Alvorens over te gaan naar het volgende agendapunt brengt de voorzitter naar voren dat het KNCB-

bestuur op een aantal momenten een oproep heeft gedaan voor aanvulling in het bestuur voor de 
aandachtsgebieden dames- en meisjescricket, en marketing & communicatie. Daarnaast heeft het 
bestuur ook zelf personen benaderd. Helaas hebben deze inspanningen nog niet tot resultaat geleid en 
worden er aan de ALV nog geen nieuwe kandidaten voor benoeming voorgedragen. Vanzelfsprekend 

blijft het bestuur zelf ook personen benaderen om tot het KNCB-bestuur toe te treden.  
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9. Benoeming commissie(s)  

 
Financiële Commissie: 

Aftredend zijn de heren de heren E.A. van der Vegt, R.J. Kemming en L.V.M. de Leede.  

De heren van der Vegt en Kemming stellen zich voor een derde termijn herkiesbaar. De heer de Leede 
stelt zich herkiesbaar voor een tweede termijn. Voor de Financiële Commissie geldt een 
benoemingstermijn van telkenmale 3 jaar. 

De vergadering geeft te kennen het voorstel van het bestuur tot herbenoeming te steunen. 

Daar in de huidige situatie alle commissieleden gelijktijdig aantreden en dus gelijktijdig aftreden zal, ten 
behoeve van de continuïteit, in overleg met de leden van de Commissie een rooster van aftreden 
worden opgesteld.  

 

 
10. Competitiezaken 

Op 19 november jl. heeft de eerste bijeenkomst plaatsgevonden van de Taskforce 2.0.  

De Taskforce is in het leven geroepen om de bestaande problemen in kaart te brengen en cricket-breed 
voorstellen aan het bestuur te doen om deze problemen het hoofd te bieden. Omdat de bijeenkomst op 
zeer korte termijn gepland was, was lang niet iedereen aanwezig. Tijdens genoemde bijeenkomst zijn de 
uitkomsten van de vorige Taskforce en de uitkomsten van de bijeenkomsten, die tussentijds zijn gevoerd 
met de verenigingen op ACC en Hermes DVS, besproken.  

Geconcludeerd werd dat het belangrijk is om met een duidelijke agenda voor de bijeenkomsten te 

komen en dat het nodig zal zijn om de verschillende competities separaat te behandelen, waarbij het 
niet per se noodzakelijk is dat ieder Taskforce-lid bij iedere bijeenkomst aanwezig is. 

Er is door de Taskforce aan het bondsbureau gevraagd een aantal kerngegevens aan te leveren, zodat er 
een beter overzicht ontstaat van wat de problemen nu daadwerkelijk zijn, en de noodzaak voor 
eventuele wijzigingen beter inzichtelijk worden.  

De volgende bijeenkomst staat gepland voor 14 januari 2020 en de KNCB acht het wenselijk dat René 
Lammers (NOC*NSF) en/of Emil Buijs aanwezig zijn om de procesgang te bewaken. 
 

Erelid S. van Hoogstraten vraagt het bestuur toe te lichten welke problemen er t.a.v. de competitie zijn 

om de Taskforce in het leven te roepen. De heer Wals antwoordt dat het uitbreidende internationale 
programma van het Nederlands elftal een ordentelijk verloop van de competitie in de weg lijkt te gaan 
zitten. Daarnaast ligt de vraag op tafel of er niet meer focus moet komen op de T20-competitie, daar het 

zich laat aanzien dat het Nederlands elftal in deze kortere spelvorm de aansluiting met de wereldtop lijkt 
te gaan maken.  
 

De heer L. van Troost (Excelsior’20) vraagt hoe het besluit tot stand is gekomen om de winnaar van de 
T20-competitie 2019 af te vaardigen naar de European Cricket League in 2020. Als kampioen van de 50 

over competitie 2018 werd VOC afgelopen jaar afgevaardigd, dus zou je mogen verwachten dat zijn 
vereniging, als landskampioen 2019, die eer te beurt zou vallen. De heer van Troost wordt bijgevallen 
door de heer Landheer, die constateert dat er ook dit jaar onvoldoende over dit onderwerp is 

gecommuniceerd. In elk geval ontbreekt het aan transparantie en duidelijkheid.  
De voorzitter antwoordt dat reeds in 2019 in overleg met de clubs werd besloten die eer in 2020 toe te 
laten komen aan de T20 landskampioen. Daar was toen al verenigingen-breed consensus over bereikt. 
Daar VOC, als winnaar van de ECL 2019, al is gekwalificeerd, is het logisch dat de runner-up van de T20 

competitie voor die plek in aanmerking komt. De voorzitter stelt nadrukkelijk dat de KNCB niet 
afvaardigt, maar dat de uitnodiging rechtstreeks via de ECL-directie loopt.  
 

De vergadering neemt kennis van het internationale programma in 2020. 

Naast de evenementen die door Cricket Nederland BV worden georganiseerd (Nieuw-Zeeland op VOC  / 
Pakistan op VRA en de Quadrangular Series (VCC, VOC, Kampong en finale op Excelsior’20) zal het 
Nederlands herenelftal in september voor de ODI Super League naar Zimbabwe afreizen. Het 
damesteam neemt in het najaar in Sri Lanka deel aan het Dames WK.  
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Het volledige internationale programma is vanzelfsprekend te vinden op de evenementenkalender op 

de KNCB-website (inclusief de ODI Super Leaguewedstrijden in Nederland in 2021). De KNCB 
onderstreept nogmaals de waardering voor de enorme inzet door de graswicketclubs om alle 
selectiewedstrijden in Nederland mogelijk te maken. De KNCB zal op korte termijn met de betreffende 

verenigingen aan tafel gaan om onder meer het vergoedingensysteem met hen door te nemen. 
 
 

11. Rondvraag 

Alvorens de vergadering in de gelegenheid te stellen om over eventueel onbesproken zaken nadere 
vragen te stellen deelt de voorzitter mee dat de volgende vergaderingen (onder voorbehoud) voor 2020 
gepland staan:   

• woensdag 15 april 2020 (voorjaarsvergadering) 

• dinsdag 6 oktober 2020 (ledenberaad) 

• zaterdag 12 december 2020 (najaarsvergadering) 

 

De heer Pielage deelt mede dat het gebruik van E-cricket binnen zijn vereniging weinig fans kent en 
juicht de initiatieven om naar andere opties uit te kijken van harte toe. In reactie deelt de heer Wals 
mee dat er reeds overleg heeft plaatsgevonden met All United en Twelve. Wellicht dat de oplossing in 

een koppeling van diverse partijen te vinden is, waarbij ook live-scoring en -streaming zal worden 
meegenomen. Koppelingen aan financiële administraties en bijvoorbeeld Club-Collect voor het innen 
van contributies heeft eveneens de aandacht.  
 

De heer J. Nuijten (HCC) verzoekt, in aansluiting op eerdere verzoek van de heer Schuijtvlot, de 

verplichting van de Excel jaarstaten te laten vervallen, zeker nu duidelijk is dat dergelijke jaarstaten met 
één druk op de knop uit E-cricket te halen zijn. Het bestuur zegt toe dit met de competitieleider en de 
A&B Commissie te bespreken.  

 

De heer de Vries deelt mee dat zijn vereniging per 24 oktober beroep heeft aangetekend tegen het 
bestuursbesluit betreffende de wedstrijd Hercules 2 – VRA 3. Het is inmiddels december en zijn 
vereniging heeft nog altijd niets vernomen over de zaak. De secretaris, de heer R. Vermeulen, antwoordt 
dat de Commissie van Beroep hierin uitspraak dient te doen en dat de KNCB daarin geen rol speelt. Het 

bestuursbesluit blijft van kracht totdat de Commissie van Beroep anders besluit/uitspraak heeft gedaan. 
De heer Vermeulen zal bij de Commissie navraag doen wanneer de behandeling van de zaak in de 
planning staat.  

 
De vertegenwoordiger van Gelre CC constateert dat er in het oosten, op het prachtige veld van Salland, 
vooralsnog geen grote internationale wedstrijden staan gepland, terwijl dat voor de cricketsport in die 
regio juist van levensbelang is.  De voorzitter deelt mee begrip te hebben voor de teleurstelling, maar 

met de toegenomen eisen en financiële consequenties, alsmede een aantal commerciële overwegingen 
die met de organisatie van dergelijke interlandwedstrijden samenhangen, is hiertoe besloten. 
Vanzelfsprekend zal de KNCB andere wedstrijden, net als voorheen, wel aan Salland toewijzen.  

 
De Heer Nuijten doet een beroep op de KNCB om met de planning van interlandwedstrijden rekening te 
houden met de planning van de reguliere competitie. De vice voorzitter zegt toe dat dit punt onder de 
aandacht zal worden gebracht van de Taskforce Groep en in haar beraadslagingen dient te worden 

meegenomen. Wel wijst hij op het feit dat de KNCB nauwelijks invloed heeft op de mogelijke speeldata 
van de duels met de grotere cricketlanden.  
 
De vertegenwoordiger van de Haarlemse Cricket Vereniging Rood en Wit, mevrouw E. Janss, bedankt   

traditiegetrouw namens alle aanwezige verenigingen het KNCB-bestuur, alsmede het personeel van het 
bondsbureau, voor hun inzet over het afgelopen jaar. Zij spreekt de wens uit dat de cricketsport op 
korte termijn weer mag gaan floreren als voorheen en wenst eenieder veel succes met alle voorliggende 

plannen en de organisatie van de grote interlandwedstrijden die voor 2020 op het programma staan.   
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12. Sluiting 

De voorzitter dankt allen voor hun aanwezigheid en nodigt eenieder uit om bij het Cricketprijzenfestival,  
dat vanaf 17:00 uur plaatsvindt, aanwezig te zijn. Hier is ook gelegenheid tot het nuttigen van een hapje 
en een drankje teneinde in informele sfeer nader kennis met elkaar te maken. 

Er worden in een negental categorieën diverse jaarprijzen uitgereikt. Tevens worden de jaarlijkse jeugd- 
en damesprijzen, alsmede de SGS Fair Play Trophy, uitgereikt. De kampioensdiploma’s voor de  
kampioenen van 2019 kunnen direct na afloop van de vergadering worden opgehaald bij de 
competitieleider.  

 
De voorzitter sluit de vergadering om 16:05 uur  

 
AdlM 
16-12-2019 
Nieuwegein  

 
 
 

 


